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PROTOKÓŁ 

XXII Sesja Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 29 kwietnia 2020 r. 

XXII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 13:00 do godz. 15.00. 

Na ogólną liczbę 21 radnych obecnych było 20 radnych (w tym 19 radnych było na sali, a 1 

uczestniczył w sesji zdalnie), co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/Nagrania_transmisji_sesji_Rady_Miejskiej.html 
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Otwarcie obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji. 

Ze względu na obecną sytuację epidemiologiczną jeden radny będzie uczestniczył w sesji 

online. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 19 radnych, a 1 uczestniczy w obradach zdalnie, co stanowi quorum. 

Szanowni Państwo, na moje ręce wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku obrad2 o 

następujący projekt uchwały: w sprawie wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z 

podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19 – opisany na druku nr 3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania i uwagi do zaproponowanego w dniu 

dzisiejszym nowego porządku obrad? 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Głosowanie będzie się odbywało w sposób tradycyjny dla 

radnych obecnych na sesji tj przy użyciu maszynki do głosowania. Następnie radny Piotr 

Pospiszyl obecny online będzie proszony o oddanie głosu poprzez stwierdzenie „za” lub 

„przeciw” lub „wstrzymuję się”. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem nowego porządku 

obrad uwzględniającego wniosek o jego rozszerzenie o projekt uchwały opisany na druku nr 3? 

 
1Lista obecności. 
2 Porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
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Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Radny Piotr Pospiszyl, obecny online, nie oddał głosu (chwilowe problemy techniczne). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Stwierdzam, że nowy porządek obrad3 został przyjęty przy 

19 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących”.4 

Podjęcie uchwały w sprawach: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do głównego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1) likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kazimierza Malczewskiego 

w Strzelcach Opolskich – druk nr 15; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie likwidacji 

Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kazimierza Malczewskiego w Strzelcach Opolskich 

– druk nr 1. Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk – dyrektor Gminnego 

Zarządu Obsługi Jednostek. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznej 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kazimierza Malczewskiego w Strzelcach Opolskich? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Kolejno nastąpiło oddanie głosu przez radnego obecnego online. 

 
3 Nowy porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 
4 Wynik głosowania. 
5 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kazimierza Malczewskiego 

w Strzelcach Opolskich. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie z likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. 

Kazimierza Malczewskiego w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 20 głosach „za”, 

braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.6 

Uchwała została oznaczona pod Nr XXII/209/20207 

2) zmiany planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

gminę Strzelce Opolskie – druk nr 2;8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmiany 

planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce 

Opolskie – druk nr 2. Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk – dyrektor 

Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Nie widzę chęci zabrania głosu. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany planu sieci 

i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie? 

Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał 

się od głosowania? Dziękuję. 

Kolejno nastąpiło oddanie głosu przez radnego obecnego online. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmiany planu sieci i obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie została przyjęta przy 20 głosach 

„za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.9 

Uchwała została oznaczona pod Nr XXII/210/202010 

 

 
6 Wynik głosowania. 
7 Uchwała Nr XXII/209/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kazimierza Malczewskiego w Strzelcach Opolskich. 
8 Projekt uchwały w sprawie zmiany planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

gminę Strzelce Opolskie. 
9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała Nr XXII/210/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie 

zmiany planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie. 
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3) wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku 

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 – druk 

nr 3;11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 – druk nr 3. Projekt uchwały 

przedstawi pani Sabina Schnura – kierownik referatu podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zapytała co z tymi przedsiębiorstwami, które się nie łapią na pomoc w zw. 

z tą uchwałą. 

Radny Marek Zarębski dopytywał, czy radni będą mieli możliwość dostępu do listy 

przedsiębiorców, którzy będą składać wnioski. 

Radny Arnold Kozioł zapytał jaki będzie skutek finansowy tej uchwały. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi informując, że ci którzy nie zostaną objęci pomocą w ramach 

uchały, będą mogli złożyć indywidualnie wniosek i skorzystać z innej pomocy. Skutek tej 

uchwały to ok. 100 tyś. zł. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia za część 

roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

 
11 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COVID-19. 
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ekonomicznych z powodu COVID-19? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Kolejno nastąpiło oddanie głosu przez radnego obecnego online. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku 

od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu 

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących 

się.12 

Uchwała została oznaczona pod Nr XXII/211/202013 

 

Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana burmistrza o przedstawienie sprawozdania.14 

Pan Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Radny Henryk Skowronek dopytywał o temat otwarcia przedszkoli i żłobków. Zaproponował, 

czy można skorzystać z przestrzeni szkół, bo jak wiadomo, wytyczne otwarcia przedszkoli 

i żłobków są bardzo restrykcyjne i ciężkie do zrealizowania, a w szkołach jest możliwość 

spełnienia warunków ilości metrów przestrzeni na jedno dziecko. Zapytał, czy jest możliwość 

w budynku szkolnym umieścić tymczasowo oddziały przedszkolne. Kolejne pytanie dotyczyło 

dyżurów w przedszkolach. W obecnej sytuacji może być większe zapotrzebowanie rodziców 

na pobyt dzieci w przedszkolu podczas wakacji. 

 
12 Wynik głosowania. 
13 Uchwała Nr XXII/211/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie 

wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 
14 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Burmistrz udzielił odpowiedzi, przypomniał sytuację, kiedy w Publicznej Szkole Podstawowej 

Nr 7 tworzono oddział przedszkolny, to miało miejsce wielkie przeorganizowanie tego miejsca. 

Więc podejrzewa, że należałoby całkiem przeorganizować budynek, aby spełniał wymogi 

odpowiednie dla przedszkola. Sam przyznał, że nie wyobraża sobie spełnienia wszystkich 

warunków narzuconych na funkcjonowanie przedszkoli i żłobka w obecnej sytuacji. Temat 

zostanie przeanalizowany i omówiony. A w temacie organizacji dyżurów w przedszkolach, to 

zobaczymy jakie będzie zapotrzebowanie i jakie będą możliwości. 

Radny Bogusław Farion dodał, że pomimo pandemii radni i sołtysi przekazali tradycyjnie 

w dniu kapłaństwa proboszczom parafii kwiaty. Zaznaczył, że OPS w dobie pandemii działa 

bardzo sprawnie, należy podkreślić, iż również współpraca z sołtysami jest bardzo 

zorganizowana, czego skutkiem jest fakt, iż wszyscy potrzebujący otrzymują oczekiwaną 

pomocy. 

Radna Danuta Foryt nawiązała do otwarcia żłobków i przedszkoli, pytając co z placami zabaw. 

Burmistrz zapowiedział, że place zabaw na razie nie zostaną otwarte, zgodnie ze stanowiskiem 

premiera. Kolejno poruszyła temat laptopów, dopytywała o kryteria, na podstawie których był 

przekazywany sprzęt dzieciom. Ostatnie pytanie dotyczyło targowiska miejskiego, zwróciła 

uwagę, aby lokalni przedsiębiorcy mogli zajmować zawsze swoje wyznaczone miejsce, a to 

przyjezdni handlujący powinni się dostosować. 

Burmistrz Józef Kampa poinformował, że laptopy przekazane zostały na podstawie ankiety 

przeprowadzanej w szkołach przez dyrektorów, nauczycieli, wychowawców. Po zakończeniu 

nauki zdalnej zostaną wszystkie zwrócone. Radny Porębny potwierdził, że to w szkołach 

nauczyciele dopytywali rodziców, którzy uczniowie nie dysponują komputerem w domu. 

Radna Irena Kaczmarek przyznała, że jeszcze z samego rana była informacja, że przedszkola 

i żłobki pozostają zamknięte do 24 maja, a o godz. 10.00 już została przekazana informacją, że 

mają zostać otwarte od 6 maja, ale tak naprawdę decyzje są pozostawione włodarzom gmin. 

Kolejno zapytała o place zabaw. Następnie poruszyła temat budżetu obywatelskiego, jak 

wygląda realizacja budżetu obywatelskiego z zeszłego roku. Burmistrz Józef Kampa udzielił 

odpowiedzi, informując, że place zabaw to są kolejne etapy odmrażania, a jeśli chodzi o budżet 

obywatelski to realizacja niektórych projektów już się rozpoczęła. 

Radny Andrzej Porębny zapytał o stopień realizacji remontu pomiędzy sklepem biedronką, a ul. 

Gogolińską w Strzelcach Op. Burmistrz Józef Kampa przekazał, że ul. Gogolińska będzie 

przejezdna do 1 września 2020 r. 
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Radny Marek Zarębski nawiązał do inwestycji w Publicznej Szkole Podstawowej Nr 1, 

dopytywał, czy roboty budowlane będą gotowe do momentu rozpoczęcia przez uczniów nauki 

w szkole. Burmistrz Józef Kampa potwierdził, że roboty zostaną zakończone do czasu 

rozpoczęcia nauki. Kolejne pytanie radnego dotyczyło tematu oszczędzania wody. Dopytywał, 

czy Gmina rozpoczęła już jakieś działania w tym kierunku. Burmistrz Kampa potwierdził, że 

temat ten jest jednym z ważniejszych tematów, wymaga dokładnej analizy, zaznaczył, że 

musimy dostosować się do obecnych warunków zmian klimatycznych. Zapewnił, że temat ten 

na pewno będzie punktem głównym na spotkaniu. Jeszcze jednak nie mamy uzgodnionego 

terminu. Radny Marek Zarębski zapytał czy są organizowane spotkania na szczeblu powiatu i 

gminy. Burmistrz Józef Kampa odpowiedział, że oczywiście są spotkania, ale tylko i wyłącznie 

zdalnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej uwag i pytań to przechodzimy do 

punktu następnego. 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radna Agnieszka Knopik podziękowała Środowiskowemu Domowi Pomocy Społecznej za 100 

sztuk maseczek dla seniorów ze Szczepanka. 

Radny Bogusław Farion podziękował sołtysowi Lubińskiemu za podarowanie maseczek dla 

wsi Sucha. Dodatkowo podziękował, za rozpoczęcie prac remontowych na terenie Suchej. 

Radny Marek Zarębski poruszył temat funduszu sołeckiego, zapytał, czy jest możliwość 

przeznaczenia środków na cele przeciwdziałania koronawirusowi, a nie jak to było już 

wcześniej zaplanowane na inne cele. Odpowiedzi udzielił Jacek Kusidło – kierownik referatu 

rolnictwa. Poinformował, że sołtysi już wcześniej planowali wydatkowanie środków 

z funduszu sołeckiego i celu przeznaczenia nie można zmienić. Ale są dostępne inne środki, 

z których można skorzystać aby np. zaopatrzyć mieszkańców w maseczki. 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych z poprzedniej sesji15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji. Odpowiedź została 

w terminie przekazane radnemu. 

 
15 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych z poprzedniej sesji. 
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Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Otwieram dyskusję. Jeśli nie ma chęci dyskusji to 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej -  Chciałabym powiedzieć, że jest zaplanowane w miesiącu 

maju wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej, które odbędzie się 

najprawdopodobniej 11 maja 2020 r. 

• 2 maja obchodzić będziemy Dzień Flagi Rzeczypospolitej Polskiej, obchody nie będą miały 

oficjalnego charakteru, jednak zachęcamy do uczczenia tego dnia poprzez wywieszenie flagi 

na swoich domach, balkonach, podwórkach, oczywiście z zachowaniem należnego 

szacunku. 

• Zbliża się rocznica uchwalenia Konstytucji 3 Maja. W tym roku, zważywszy na 

okoliczności, nie będzie gminnych obchodów do jakich przywykliśmy. O godz. 13:00 

w kościele pw. św. Wawrzyńca odbędzie się msza święta w intencji Ojczyzny. W kościele 

mogą przebywać 74 osoby, ale zachęcamy do uczestnictwa w nabożeństwie online. 

Burmistrz zaprasza też do składania kwiatów pod pomnikiem ofiar wojen i przemocy, jednak 

indywidualnie, bez określenia konkretnej godziny. 

• Przypominam o oświadczeniach majątkowych (termin do 31 maja) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Na moje ręce wpłynęło podziękowanie16 pani Urszuli 

Killman. Przekazuję jej głos. 

Urszula Killman podziękowała wszystkim nie tylko obecnym na Sali, ale również wszystkim 

pracownikom za dobrą współpracę. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ustalam termin kolejnej XXIII Sesji Rady Miejskiej na 

dzień 27 maja 2020 roku o godz. 13:00 

Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Miejskiej 

Zamknięcia obrad XXII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

 

 
16 Podziękowania 
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Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


